
ALSTERSÄLVENS 

 VATTENRÅD 

  

 

  

  

Alstersälvens vattenråd  

Årsmöte 2025 
   

Datum: Den 19 maj 2025 

Plats: Alsters herrgård, Karlstad 

 

§1) Föreningsstämman öppnas 

 

§2) Upprättande och justering av förteckning över närvarande röstberättigade 

medlemmar.  

 

Röstberättigade medlemmar som deltog på stämman: 
Ida-Lis Rundin, Karlstads kommun 

Peter Outzen 

Gunnar Knutsson 

Mikael Bernholm, Graninge Molkom 

Ulf Levein, Kraftverksägare 

Peter Rudman 

Bengt Bjurbäck 

Tommy Portström, Borssjöns fvof 

Anders Eriksson, Borssjöns fvof 

John Kärrberg 

 

Adjungerade deltagare på stämman: 
Laila Arnesson, Karlstads kommun 

Malin Hedlund, Karlstads kommun 

Bengt Mossberg, Molkoms fvof 

Kerstin Gevert 

Zenita Cider 

Calle Mossberg 

 

§3) Val av ordförande och sekreterare vid mötet.  

 
Årsmötet beslutade att  

välja Peter Outzen till mötesordförande och 

välja Laila Arnesson till sekreterare. 

 

§4) Val av två personer att jämte ordföranden justera mötets protokoll.  

 
Årsmötet beslutade att välja Ida-Lis Rundin och Mikael Bernholm 

till justerare. 

 

§5) Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse 

 
Verksamhetsberättelse för föregående verksamhetsår presenterades 

för årsmötet.  
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Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelse och lägga 

denna till handlingarna. 

 

§6) Fastställande av vattenrådets resultat- och balansräkning och disposition av 

årets resultat. 

 
Resultat- och balansräkning presenterades för årsmötet.  

 

Årsmötet beslutade att godkänna resultat- och balansräkning och 

lägga dessa till handlingarna. 

 

§7) Redogörelse av revisorernas berättelse och fråga om ansvarsfrihet för 

styrelsen för den tid revisionen avser.  

 
Årsmötet beslutade att bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet 

för verksamhetsåret 2024. 

 

§8) Val för ett - två år av ledamöter och ersättare i styrelsen. 

 
Årsmötet beslutade att välja följande styrelseledamöter till styrelsen 

för mandat på ett år: 

 

Laila Arnesson, Karlstads kommun 

Peter Rudman, Gapern 

John Kärrberg, Alsterns fvof 

 

Årsmötet beslutade att välja följande styrelseledamöter till styrelsen 

för mandat på två år: 

 
Elena Jonsson, Bävertjärns fvof 

Hans Lindberg, Borssjöns fvof 

Ulf Levein, Kraftverksägare 

Anders Eriksson 

Nils Cider, Mången-Böckeln fvof, Borssjöns fvof 

Gunnar Knutsson, boende vid Alstern 

 

För kännedom har följande ledamöter har 1 år kvar på sitt mandat: 

 

Siv Jansson, Acksjöns fvof 

Mikael Bernholm, boende i Graninge Molkhom  

 

 

§9) Val för ett år av ordförande och vice ordförande i styrelsen.  

 
Årsmötet beslutade att välja Peter Outzen till ordförande. 

Årsmötet valde att välja Bengt Bjurbäck till vice ordförande. 
 

 

§10) Val för ett år av revisorer och ersättare för dessa.  
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Årsmötet beslutade att välja följande till revisorer på ett år: 

 

Zenia Cider, boende Molkom (omval) 

Per Eriksson, Alsterns fvof (omval) 

 

Årsmötet beslutade att välja följande revisorssuppleanter på ett år: 

 

Tommy Portström, Borssjöns fvof (omval) 

Stina Eriksson, Borssjöns fvof (omval) 

 

§11) Val för ett år av valberedning och sammankallande. 

 
Kerstin Gevert, sammankallande 

Bengt Mossberg 

 

Linda Nilsson, suppleant 

 

 

§12) Fastställande av medlemsavgifter. 

 

Medlemsavgift på 40 000kr för kommunen kvarstår. Inga övriga 

medlemsavgifter föreslås. 

 

§13) Fastställande av arvoden. 

 
Årsmötet beslutade att inte dela ut arvode till styrelsen. 

 

§14) Fastställande av aktivitetsplan för tiden fram till nästkommande  

föreningsstämma och, vid behov, långsiktsprogram. 

 

Förslag på aktivitetsplan redovisades. 

 
Årsmötet beslutade att godkänna förslag på aktivitetsplan.  

 

§15) Fastställande av rambudget för verksamhetens nästkommande år.  

 

Förslag på rambudget redovisades. 

 
Årsmötet beslutade att godkänna förslag på rambudget. 

 

 

§16) Behandling av inkomna motioner.  

 

Inga inkomna motioner.  

 

§17) Övriga ärenden 
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Presentationsrunda där alla fick delge namn och vilket intresse eller 

verksamhet de representerar i vattenrådet.  

 

Ulf Levein frågar Karlstads kommun vem på kommunen som är 

kontaktperson när det gäller dammar och den nationella planen för 

omprövningen av vattenkraft (NAP:en). Får som svar att det i 

nuläget inte är någon som tilldelats frågan men Ida-Lis Rundin har 

haft ett möte med direktörerna på de tekniska förvaltningarna och 

informerat om den nuvarande tidsplanen för NAP:en. 

 

I samband med punkt 14 på årsmötet fördes följande diskussioner: 

 

-Styrelsen tillbeds att se över möjligheten för utförandet av ett 

register av alla medlemmar i vattenrådet. 

 

-LOVA medel för projektet flytande våtmarker i Alstern har 

beviljats och projektet kan påbörjas. 

 

-Uppdatering av broschyrer och kommunikationsmaterial 

diskuterades, förslag inkom att detta ska innehålla information om 

vad allmänheten kan göra för bättre vatten inom avrinningsområdet. 

 

-För att främja nya medlemmar föreslogs det under årsmötet att 

ändra styrelsens mötestider till en senare tid. Detta tas i beaktning 

vid kommande möteskallningar. 

 

§18) Föreningsstämman avslutas 

 

 

 

 

___________________  Laila Arnesson 

Justerare, Ida-Lis Rundin                                                                  Sekreterare, Laila Arnesson 

 

 

 

   

         Peter Outzen 

 Ordförande, Peter Outzen                                                            


